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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Mennyire veszi igénybe az egészségügyi ellátórendszert a hajléktalanság felszámolására
és tiltására hozott új szabályozás? "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az új törvényi szabályozás életbelépésével erős nyomás nehezedik a szociális és
egészségügyi ellátórendszerre a hajléktalanok ellátása terén. Emiatt főként Budapesten és a
nagyobb városokban fokozott teherrel kell szembenézniük azoknak az egészségügyi
intézményeknek, ahová rendszeresen viszik a hajléktalan személyeket a szociális ellátórendszer
tagjai, illetve a mentők. Ennek mértéke egyelőre még nem ismert.
A legújabb előírások az elmúlt időszakban nyilvánvalóan növelték a nagyvárosi egészségügyi
intézmények és azok pszichiátriai, továbbá krónikus belgyógyászati osztályainak terheit, ahová
eddig is rendszeresen beszállításra kerültek a hajléktalanok, és rendszeresen végezték
ellátásukat, sokszor a szociális intézmények helyett.
Több kérdés tisztázására is szükség van ahhoz, hogy felmérhessük, hogy az október 15-e óta
hatályos új szabályok mennyi többlet terhet okoztak az egészségügyi intézményeknek.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:
Mennyivel növekedett a budapesti kórházak, illetve a megyeszékhelyen működő
kórházak betegforgalma október 15-e óta, ahová rendszeresen visznek ellátás
céljából hajléktalan személyeket?
Tervezi-e a kormány a törvényi változás miatt jelentkező többletköltségek
megtérítését az érintett intézményeknek? - -
Mely kórházak végzik Budapesten rendszeresen a hajléktalan személyek ellátást?



Tapasztalt-e a kormány növekedést a hajléktalan személyek számában a krónikus
belgyógyászati, sürgősségi vagy pszichiátriai osztályokon a fővárosi egészségügyi
intézményekben?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. november 6.

Tisztelettel,


